
Behandling i MH - Fakultetsstyret - 15.03.2017  
Børre Flovik la fram saken og viste en presentasjon. Ny VFM vil ha stor betydning for MH og 
legge føringer for virksomheten i lang tid fremover. Det er nedsatt en arbeidsgruppe som 
utarbeider forslag til ny modell. Flere av de overordnede prinsippene fra fordelingsmodellen ved 
tidligere DMF videreføres. Internhusleie er nytt for de tidligere høyskolene og vil være en 
regulerende faktor for arealbruk. Det strategiske handlingsrommet på fakultetsnivå bør styrkes 
for å sikre ivaretakelse av strategiske tiltak på overordnet nivå. Dette vil kreve reduksjon av 
avsetninger på instituttnivå. Det ble bemerket at en god VFM må bygge på reelle og realistiske 
forutsetninger gjennom å sikre at ikke tilfeldige og kortvarige variasjoner eller unntaksperioder 
legges til grunn for beregningene. Det ble også bemerket at det før neste behandling i 
fakultetsstyret forutsettes at forslaget til ny VFM er godt forankret i organisasjonen og at det 
fremgår av saksfremlegget om forslaget er omforent og om det er elementer som er omstridt 
eller omdiskutert. Dekan opplyste at arbeidet forankres i fakultetsledermøtet.  
 

Vedtak i MH - Fakultetsstyret - 15.03.2017  
Fakultetsstyret tar saken til orientering. 
 


